
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 850
Finder ministeren det rimeligt, at borgere nu i to år har rettet henvendelse til
politiet vedrørende salg af narko ved Herlev Bibliotek, uden at politiet har haft
ressourcer til at gribe ind, og hvad agter ministeren at gøre for at sikre, at bor-
gerne føler sig lyttet til, og at der gribes ind, når borgere informerer politiet om
kriminelle forhold, og i forlængelse heraf, hvilke initiativer agter ministeren at
tage i relation til at sikre, at politiet får bedre muligheder for at gribe ind over
for narkohandel f.eks. i forhold til bedre muligheder for at opsætte mobilt over-
vågningsudstyr eller lignende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kenneth
Kristensen Berth (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kenneth.Kristen-
sen.Berth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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